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Geachte overheid 

 

Daar u het nodig geacht heeft om nieuwe wetgeving in te voeren aangaande 
thuisonderwijs, reageer ik.  

 

Het welzijn van het kind is van groot belang in onze samenleving.  Om het kind zijn 
of haar plaats te laten vinden in onze maatschappij is het belangrijk dat het goed 
onderwijs krijgt.  Dat het kind beschermt moet worden tegen misstanden in privé 
en openbare omstandigheden is van groot belang.  Wetgeving die deze punten 
bevorderd is alleen maar toe te juichen. 

 

Na het lezen van de wetsvoorstellen lijkt de balans door te slaan.  Er wordt zeer 
streng en controlerend opgetreden bij thuisonderwijs.  Mijn vraag is; hoe vaak komt 
de leerplichtambtenaar bij schoolgaande kinderen thuis, wordt bij deze kinderen 
ook zo doortastend opgetreden om ze te vragen of ze wel of niet naar school willen?  
De wetgeving die nu voorgesteld wordt is deze gemaakt tot verduidelijking of ter 
ontmoediging ter bescherming of bemoeizucht? 

 

Getekend, een bezorgde vader van drie kinderen 


